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Kent Forsén

Från: Birgitta Forsén <birgittagforsen@gmail.com>
Skickat: den 30 maj 2023 15:19
Till: hans@ornhagen.se
Kopia: Bohlin Hans; Forsén Kent; Gustafsson Lars; Hult Kent; Johansson Åke; Lennholm Berndt; 

Morin Stig; Träff Per-Anders; Von Arbin Staffan; Waldau Magnus; Westenberg Bert
Ämne: Re: Uppdatering, SDHF

Jo jag hade fram megafonen och satte i batterier men den hade ärgat tidigare så vi lyckades inte få kontakt. 
Åke skulle försöka hitta en ny insats. Verkar vara standard. 
Birgitta  
 
tis 30 maj 2023 kl. 15:00 skrev <hans@ornhagen.se>: 
Tack Birgitta för en fin uppdatering. 
Bra att du noterat jubileet nästa år. Vi får fundera på hur bäst sprider info. 
Kul att du påpekar att Vrak är entusiastiska över att få låna en sittande dykare. Om allt går enligt schema så 
kommer skelettet till Dyktankhuset c:a 10/6 
Om jag kommer ihåg rätt så har Lasse G köpt en batteridriven megafon. Den borde finnas i huset. 
Den som är intresserad av en öppen mässinghjälm kan köpa på auktion idag eller fram till lunch 
imorgon..  https://alf.auction2000.online/auk/w.object?inC=ALF&inA=20230508_1120&inO=45 
Ha det gott och njut sommaren 
Hälsn 
Hans Ö 
Den 30 maj 2023 12:16:28 +02:00, skrev Birgitta Forsén <birgittagforsen@gmail.com>: 

Hej alla i styrelsen! 
Efter en väldigt fin Skärgårdsmässa kommer här en liten summering m m. 
Vi hade tre som dök på lördag och lika många på söndag. Lockade många åskådare! 
 
1. Erik på Vrak tillika medlem i SDHF upptäckte vid besök i huset MAL - kan det vara vårt 
underställ som lockat? Han har införskaffat malfällor och placerat dessa på lite olika ställen. 
Ser ut som en liten vit kartong. Helt giftfria och han kommer att vittja dessa. (Bara så ni inte 
slänger dem). 
2. Jag har tagit hem understället och tvättat det idag. Skall försöka laga det så det 
häller ihop. Tänkte skicka det med Bert senare. 
3. Skall påtala för Djurgårdsförvaltningen om björkarna och skötseln runt huset igen. 
4. Nästa år är Dyktankhuset 90 år och vi 45 är. Detta borde vi fira i samband med 
Skärgårdsmässan nästa år med en fest för oss själva. 
5. Skall påminna om el-centralen som man lovat att fräscha upp (KDF). Fortsatt omtyckt 
fotomotiv. 
6. Vi bör skaffa en högtalaranläggning för att kunna informera vid dykningarna. 
7. Vi skulle kunna göra en plansch att sätta upp vid dykningarna där det står vad varje del 
väger och hur gammal den är osv. Detta är ju de ständiga frågorna. 
8. Sätta upp en liten plansch vid utgången med t ex  
Är du nöjd med ditt besök i Dyktankhuset och kan tänka dig att stödja vår verksamhet? 
Swisha gärna och så QR-koden för gåvor. 
9. Hans B har köpt batterier som passar till våra nycklar. De ligger tillsammans med en 
lämplig skruvmejsel i batteri-lådan. Hans bytte mitt i söndags. 
10. Har haft kontakt med Anders Äkerman (Skärgårdsmässan) angående placeringen av 
tälten i år framför DTH. Vi ska undvika detta nästa år. 
Nu tror jag det mesta har kommit med. 
Fundera gärna på detta och kom med synpunkter/förslag. 
Vrak är väldigt förtjusta i tanken på att ha en tungdykare i sitt museum. 
De har en "vanlig" dykare och den lockar många att ta bilder. Se bara på deras hemsida. 
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(Ev finns en canvas-dräkt bakom tanken. Det vore ju mer ståndsmässigt att ha en sådan 
dräkt på "sittande" dykaren. 
Snart skall jag skicka ut förfrågan till guiderna när de kan hålla öppet. De flesta av er 
kommer att få detta utskick också, så det kan bli lite upprepningar. 
Ha det så gott i försommaren! 
Birgitta 

 


